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Kazalni zaimki so zaimki, ki kažejo na :
• določeno osebo ali stvar (ta, tisti, oni) 

Prinesi mi tisto zeleno obleko.

• njihovo lastnost (tak, takšen ...) 

Najlepši so takšni decembrski dnevi.

• njihovo velikost (tolik, tolikšen ...) 

Škatla je bila tolikšna, da so jo komaj nesli.

• količino (toliko)  

Prišlo je toliko obiskovalcev, da vsi niso mogli v dvorano.



V povedi kazalni zaimek uporabimo šele takrat, 
ko smo osebo/predmet/pojem ... omenili že prej.

• S prijatelji smo si v kinu ogledali zanimiv film. TA se bo vrtel v kinu še 
jutri.                                                                        

Kazalni zaimek TA  se nanaša na besedno zvezo zanimiv film.

• Tine je rad imel športne dneve. TEH se je vedno razveselil.

Kazalni zaimek TEH  se nanaša na besedno zvezo športne dneve.



Najpogostejši kazalni zaimki so TA, TISTI, ONI.

• Kazalni zaimek TA izraža časovno in prostorsko bližino.

• Kazalni zaimek TISTI izraža časovno in prostorsko oddaljenost.

• Kazalni zaimek ONI pa izraža veliko časovno in prostorsko oddaljenost.

TO drevo je bukev, TISTO tam je javor, ONO na robu gozda pa je smreka. 



Kazalne zaimke tudi sklanjamo.

Mama mi je rekla, da brez TA       knjige mi ne bo uspelo napisati obnove. 

Mama mi je rekla, da brez TE       knjige mi ne bo uspelo napisati obnove.

Knjige s TAKA        temami rad berem. 

Knjige s TAKIMI         temami rad berem.



Želimo vam lepe 
praznične dni!

Učiteljice Jana, 
Irena in Patricija


